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1. Opening 
Voorzitter Ben Groot Roessink heet iedereen welkom en is blij met de goede opkomst voor deze 
tussenvergadering.  
In de afgelopen periode is de subsidie ontvangen van de gemeente en zijn veel overige activiteiten 
opgepakt. De accommodatie is nu redelijk op orde.  
Helaas is PAX wat weggezakt in de voetbal pyramide. Om dit beter te kunnen faciliteren is een 1e stap 
gezet met de nieuwe TC. Edward Weikamp geeft vanavond namens de TC een korte presentatie. Plan is 
bijna volledig. We zijn ook blij met de nieuwe PR commissie. Ook zij geven vanavond een korte pitch.  
Afmelding zijn ontvangen van: Cynthia Ong, Chris Peelen, Henk Ankersmid, Henk Hesselink en Paul 
Stortelder.  
We hadden graag van Chris Peelen, onze consul, afscheid willen nemen. We zoeken nog een opvolger. 
Geïnteresseerden kunnen zich melden  

2. Vaststellen notulen ALV d.d. 20 februari 2025 (klik hier) en 28 november 2024 (klik hier). 
De notulen van beide vergaderingen worden zonder opmerkingen vastgesteld. De voorzitter dankt de 
secretaris voor de verslagen.   

3. Presentatie en vaststellen jaarverslag 2024/2025 
Het jaarverslag is via de Nieuwsbrief en via een bericht op de website aan alle leden beschikbaar 
gesteld. Er worden geen vragen gesteld over het Jaarverslag. 

4. Mededelingen van het bestuur: 
- Stand van zaken investeringen; 

Het dak van de schuur en van de tribune is vervangen i.v.m. asbest. De berging is uitgebreid i.v.m. 
grotere hoeveelheid materieel en om ruimte creëren voor de BSO. Er wordt een grote inzet 
gevraagd van en gepleegd door de vrijwilligers van de onderhoudsploeg. Het indelen van de velden 
is in combinatie met het onderhoud soms wel een puzzel.  
Deze zaken hebben we kunnen realiseren mede met behulp van de subsidie van de gemeente. De 
hekken om alle velden worden gefaseerd vervangen.  
Afgelopen jaar was het eerste jaar dat we volledig gasloos waren. Misschien gaan we in de 
toekomst naar accuopslag. Al met al is het een prestatie van formaat. Niet alles wat gedaan wordt is 
noodzakelijk, maar wel zeer wenselijk. Compliment voor alle vrijwilligers.  

- Stand van zaken opvanglocatie AMV’s 
De huisvesting van de AMV’s gaat wel door. Tot op heden nog niet concreet. Laatste nieuws is dat 
het ontwerp is aangepast. Streven is dat medio 2026 de eerste vluchtelingen gehuisvest gaan 
worden. Wij volgen het nauwgezet en zullen zo nodig actie ondernemen. Formeel moet alles nog 
door de gemeenteraad.  

- Overige  
We hebben afscheid genomen van de trainers Vincent Selhorst en Cor Peitsman. Het persoonlijk 
afscheid vindt plaats in een afzonderlijke bijeenkomst.  
KNVB wil voor seizoen 26-27  naar een gemengde zaterdag- en zondag competitie. Vanuit de 
Achterhoek is er veel verzet tegen. Het past absoluut niet binnen de verenigingen. Het leidt tot veel 
verwarring binnen de clubs. Gisteren kwam het bericht binnen dat het besluit genomen is ondanks 
de kritische opmerkingen. Deze zijn niet serieus gewogen door de KNVB. Zorg is dat we er binnen 
enkele jaren  mee te maken krijgen. 

https://paxhengelo.nl/verslag-buitengewone-algemene-ledenvergadering-20-02-2025/
https://paxhengelo.nl/verslag-ledenvergadering-28-november-2024/
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- Introductie nieuwe TC en korte presentatie over het nieuwe beleidsplan; 
Edward geeft een presentatie over de plannen van de TC. De opdracht was structuur en 
duidelijkheid geven voor de langere termijn. Al werkende kwam de behoefte om steeds meer 
duidelijkheid te geven.  
Het indelen van jeugdteams is een zeer ondankbare taak voor de betrokkenen. Er is veel werk 
gedaan en dit gebeurt zeer zorgvuldig. Helaas leidt het ondanks dat, tot kritiek van ouders, veelal 
ongefundeerd.  
Het plan van de TC verschijnt binnenkort op de website. Voor alle categorieën zijn afspraken en 
normen en waarden opgenomen. 
Niet alleen selectie teams zijn belangrijk, het plan gaat in de volle breedte over alle teams.  
Vraag : Wat is de bevoegdheid van een TC als het niet loopt (zoals bijvoorbeeld dit seizoen met het 
1e elftal). 
Antwoord: De TC (huidige) was nog niet in functie. Tot de winterstop liep het goed. Moet je nog 
ingrijpen als je op het punt van degraderen staat. PAX had het seizoen goed kunnen en moeten 
afsluiten. Met de kennis achteraf hadden we misschien toch het besluit moeten nemen de 
samenwerking te beëindigen. De TC heeft een belangrijke stem (in de toekomst). Het bestuur geeft 
altijd de laatste klap. Bestuur zal zeer gegronde redenen  moeten hebben willen ze een advies van 
de TC naast zich neerleggen. 
Er zijn duidelijke afspraken gemaakt ook voor situaties dat spelers de afspraken niet nakomen. 
Opmerking: Vanaf de zijlijn worden er soms respectloze opmerkingen gemaakt naar de trainer. 
Respect naar de trainer en spelers is de basis waarop PAX moet draaien. Het afgelopen seizoen was 
dat niet altijd aanwezig. Desillusie mag, maar respect moet de basis blijven.  

- Vervolgens stellen de nieuwe trainers zich voor:  
- Manfred Graven, hoofdtrainer: “Hij geniet van de deskundigheid die binnen de TC aanwezig. Hij is 

geschrokken van de beperkte publieke belangstelling en droomt ervan de bult bij PAX weer vol te 
krijgen met supporters”.   We zullen het samen moeten doen! 

- Maikel van den Anker, trainer coach PAX 2:  “Hij hoopt met PAX een heel aantal mooie jaren te 
krijgen”. 

- Mark Aversteeg → Keeperstrainer “Hij heeft er heel veel zin in”.  
- Overige 

i. Nieuwe PR en communicatie commissie; 
Rowan licht toe wat ze gaan doen: PR, sociale media en communicatie. Ze bruisen van ideeën.  
Ze gaan ook de evenementen oppakken, omdat Rick stopt met de evenementen commissie.  
Sponsorcommissie: de huidige commissie is aan vernieuwing toe. Er zijn een aantal mensen in 
de loop der jaren gestopt. We zijn op zoek naar nieuw elan binnen de commissie. Hoe kunnen 
we de vleugels uitslaan wellicht ook buiten Hengelo. Heb je interesse, neem contact op met 
Bertus.  
Sponsoren hoofd- en kleding. De huidige sponsoren gaan nog een jaar verder. Daarna moeten 
we op zoek naar nieuwe hoofdsponsoren. 
Club van 50:  
Seizoen 2024-2025: We hebben Hans Nijland van FC Groningen te gast gehad. Met mooie 
verhalen. We kunnen het komende seizoen op een zaterdagmiddag naar het hoge noorden .  
De club van 50 bestaat nu ±5 a 6 jaar. Jaarlijks een bijeenkomst om te bespreken waar de 
middelen aan besteed zullen worden. In september wordt er iets georganiseerd.  
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Een gedachte is om een paar jaren te sparen om bij het 100-jarig bestaan van PAX een groot 
cadeau te kunnen aanbieden.  

 
5. Vaststellen contributie seizoen 2025/2026.  

Voorstel is het CPI toe te passen en de contributies te verhogen met 3.3 %. De vergadering is hiermee 
akkoord.  
  

6. Trekking uitloting obligaties. 
Er zijn nog twee obligaties. We trekken er nu één voor uitloting. Monique Bruil trekt de “gelukkige” met 
nummer 4. De obligatie bedraagt nominaal €7.500,- 
  

7. Bestuursverkiezingen 
Aftredend en herkiesbaar is Hannie Zweverink. Zij stelt zich herkiesbaar.  
Ben spreekt waardering uit voor haar inzet en is blij dat ze nog 3 jaren wil meedraaien. 

 
8. Rondvraag. 

Vraag: Dames 1 heeft kampioensschaal behaald en ze willen graag een mooi plekje in de kantine 
hiervoor. De voorzitter geeft aan dat daarvoor zeker ruimte voor wordt gecreëerd. 
Vraag: In 1995 is de supportersvereniging opgericht. Het wordt tijd om  over te dragen. Na gesprek met 
enkele dames besloten dat er verjonging komt en dat er uitbreiding van het bestuur van de 
supportersvereniging komt. De voorzitter spreekt zijn waardering uit voor de inzet van Fred Ruiterman.  
 

9. Sluiting. Einde vergadering 21.15 uur en Ben dankt iedereen voor zijn/haar inbreng.  
 


